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Protokoll fört vid styrelsemöte lördag den 3 februari kl. 12.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström, Martin Adelgren Thorén, Margareta 

Höglund, Pether Öhlén, Rolf Jonsson och Gunnel Crona  

Adjungerad: Gunnel Crona. 

Förhindrad att närvara: Agneta Gidmark 

§ 122  Torbjörn öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 123  Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare valdes Gunilla. 

§ 124  Dagordningen fastställande efter tillägg under övriga frågor. 

§ 125  Som justeringsperson valdes Rolf.  

§ 126  Föregående mötesprotokoll lästes igenom och lades till handlingarna. 

§ 127  Lena gick igenom klubbens ekonomi som för närvarande måste ses över för att vända 

minusresultatet som på 15 170,65 kr. Dessutom finns ett renoveringsbehov av klubbstugan på ca 100 

000 kr. För att åtgärda/förbättra resultatet föreslår Lena att vi lägger en odefinierad intäktspost på 

60 000 kr vilket beslutades på mötet att genomföras. Lena kommer att ta upp frågan på årsmötet för 

att få förslag på aktiviteter som kan ge intäkter till klubben tex försäljning av bingolotter eller dylikt. 

Lena kontaktar PW bygg som sköter skottningen på klubben, att datera när arbetet utfördes och hur 

lång tid som gick åt vid utförandet.  

§ 128  Inga inkomna skrivelser finns att rapportera.  

§ 129 Sektorernas rapporter:  

Rally, Agility, Tävling, Mental och Tjänstehund: Inget nytt finns att rapportera sen styrelsemötet den 

26 november. 

Hus: Tas upp under § 131.  

Kök, Ungdom: Inget nytt att rapportera sen styrelsemötet den 26 november. 

Anläggning:  PW bygg har med hjälp av traktor skottat del av altanen efter att staketet runt 

densamma har tagits bort. Ytterligare skottning av altanen måste göras liksom skottning av taket. 

Klubbstugan ytterdörr gå inte i lås troligen orsakat av snömängden som trycker ned taket ovanför 

ingången. Samling på klubben i morgon den 4/2 kl. 10.00 för skottning av taket och delar av altanen. 

 



§ 130  Inga beslut tagna via styrelsens smsgrupp. 

§ 131  Rapport från mötet med instruktörer och hjälpinstruktörer den 27/1. 25 personer var kallade 

från instruktörs- och hjälpinstruktörslistan till mötet, 3 instruktörer kom. Från styrelsen deltog 

ordförande kassör och sekreterare, sammanlagt 6 personer.  

Lena föredrog den ekonomiska situationen i klubben och visade på minskade intäkter från klubbens 

viktigaste inkomstkälla, nämligen hundägarutbildningarna. Klubben får många intresseanmälningar 

bla rörande valp-, allmänlydnads-, och specialkurser.  Flera har uttryckt sitt missnöje över att inte 

kunna sätta upp sig på en kölista eller liknande. Förslag från Lena att tillsätta en kurskommunikatör 

diskuterades. Vi behöver fler som tar hand om hundägarna och deras önskemål om kurser för att 

minska risken att hundägare vänder sig till andra klubbar eller privata aktörer. Viktigt att få nya 

klubbmedlemmar och få tidigare medlemmar att stanna kvar i klubben. 

Beslutades att höja kurskostnaden till 1 200 kr för valp- och allmänlydnadskurserna och 8 

deltagare/kurs, samt 1 500 kr för specialkurser (spår, sök, tävlingslydnad) och 6 deltagare/kurs. 

Föreslås att det ska vara en instruktör och en hjälpinstruktör vid varje kurs, inte som nu att det ibland 

är två utbildade instruktörer vid varje kurs. 

Gå igenom instruktörsavtalet efter genomgången kurs. 

Lena föreslog att instruktörerna inför kursstart skickar en deltagarförteckning till kassören, som sen 

ansvarar för kursinbetalningarna. 

Eftersom det var så få instruktörer vid mötet den 27/1, beslutades att skicka ut en ny kallelse till 

samtliga instruktörer och hjäpinstruktörer i hopp om att fler deltagare kommer och deltar i 

diskussionen innan beslut tas rörande omorganisation. Datum för denna träff blir 13/2 kl. 18.15. 

Gunilla formulerar ett utskick tillsammans med Lena. 

 

§ 132  Övriga frågor. Utmärkelser. Togs inte upp. 

§ 133  Datum för nästa styrelsemöte (strax före årsmötet) 25 februari kl 13.00 – 14.00 

§ 134  Torbjörn avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 

Torbjörn Eriksson Gunilla Nilsson Rolf Jonsson 

 


